
國立中正大學理學院地球與環境科學系 

誠徵專任助理教授級以上教師一名 

  

一、應徵資格： 

1. 具博士學位。 

2. 應徵者需為地球物理探勘領域，並以具碳封存、震測資料處理、地熱探勘

或機器學習等專長者為優先考慮人選。 

二、起聘日期：2024年 8月 1日。 

三、申請截止日期：2024年 1月 8日。 

四、檢具資料： 

1. 個人履歷 

2. 學經歷證件影本（國外學歷須經駐外單位驗證） 

3. 著作目錄 

4. 三至五篇最近五年內重要著作（其中一篇自行指定為代表作） 

5. 過去研究成果自述 

6. 教學及研究計畫書 

7. 三封介紹信（含介紹人之姓名及聯絡方式） 

8. 以兩頁投影片扼要說明學經歷、重要研究成果、未來研究及教學規劃 

9. 其它有利資料 

註：有關本校教師聘任所需資料請參考人事室及理學院網頁(持外國學歷者建

議提早準備所需資料) 

五、本校要求 2022年 2月後起聘的教師每學年至少應開 1門全英語課程。 

六、請於 2024年 1月 8日前，以電子郵件方式將所有應聘文件寄予地球與環境科學

系劉台生主任（seiliou@eq.ccu.edu.tw），並副本給本系聯絡人林治丞先生

（seismo@ccu.edu.tw），聯絡電話:05-2720411轉 61201。逾期遞交應聘文件則視

為自動放棄。 

七、相關資訊請參閱中正大學地球與環境科學系網站：https://eq.ccu.edu.tw/    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://eq.ccu.edu.tw/


 

Department of Earth and Environmental Sciences, National Chung Cheng University, 

Taiwan 

 

The Department of Earth and Environmental Sciences at National Chung Cheng University in 

Taiwan invites applications for a faculty position at the assistant professor level or higher, 

with the appointment commencing on August 1st, 2024. 

 

Requirements: 

 A Ph.D. degree in Earth Science. 

 The applicant must demonstrate expertise in geophysical exploration, with the following 

fields as a first priority: carbon sequestration, seismic data processing, geothermal 

exploration, and machine learning. 

 

Position Details: 

 Date of Appointment: August 1st, 2024. 

 Application Deadline: January 8th, 2024. 

 

Application Documents: 

Interested candidates are requested to submit the following documents: 

 Curriculum Vitae. 

 A copy of the Ph.D. diploma (foreign diplomas must be certified by Taiwan's overseas 

office posted at the degree-issuing country). 

 List of publications. 

 Three to five refereed publications, with one designated as the representative 

publication. 

 Teaching plan and research plan. 

 Three letters of recommendation, including the contact information of the referees. 

 Two slides summarizing your curriculum vitae, research, and future research and 

teaching plans, for committee review purposes. 

 Any additional supporting information. 

 

Additional Information: 

National Chung Cheng University requires all new faculty members employed after February 

1, 2022, to offer at least one course taught in English per academic year. 

 

Application Submission: 

Interested candidates should submit all application materials to Dr. Tai-Sheng Liou, the Head 

of the Department, at seiliou@eq.ccu.edu.tw and to the department office at 

seismo@ccu.edu.tw. Complete application materials must be received by January 8th, 2024, 

to ensure full consideration. Late submissions will be automatically rejected. 

 



For more information about the position and application details, please visit: 

https://eq.ccu.edu.tw/  

 

https://eq.ccu.edu.tw/

